### Dean of CPCE Re-elected as FSTE Chairman

Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE, has been re-elected as Chairman of the Federation for Self-financing Tertiary Education (FSTE) for a term of two years, with effect from March 2017. Established in 1994, FSTE aims to advance the quality, promoting collaboration and sharing good practices in the self-financing tertiary education sector. The federation now comprises 14 self-financing providers of higher education in Hong Kong.



# CPCE院長再度當選 自資高等教育聯盟主席

CPCE院長阮博文教授再度當選自資高等教育聯盟 (FSTE) 主席,由2017年3月起任期兩年。FSTE 於1994年成立,一直致力推動成員院校的協作, 促進良好的業界規範,藉以提升本地自資專上教 育的質素。FSTE現時有14所自資高等院校。



### 自資高等教育聯盟

Federation for Self-financing **Tertiary Education** 

Prof. Peter Yuen (centre) (CPCE), FSTE Chairman, with members including (from left) Dr Carrie Yau (VTC), Dr Ella Chan (CUSCS), Dr Joy Shi (HKIT), Honorary Secretary; Dr John Cribbin (HKU), Honorary Treasurer, Dr Raymond Ng (Lingnan University), Honorary Secretary and Dr Dorothy Hon, Secretary-General of FSTE.

自資高等教育聯盟主席阮博文教授(中)(專業及持續教育學院)與 成員包括(左起)執行委員會增選成員尤曾家麗博士(職業訓練局) 及陳寶安博士(香港中文大學)、榮譽秘書時美真博士(香港科技專上書院)、榮譽司庫祁樂彬博士(香港大學)、榮譽秘書吳志榮博士 (嶺南大學)及秘書長韓翠珊博士

# Dr Jason Chan, Justice of the Peace & Outstanding CIO

CPCE would like to express our congratulations to Dr Jason Chan, the College's Head of Information Teachnology, on his conferment of Justice of the Peace (JP) title by the HKSAR Government to recognise his contributions to Hong Kong's IT sector. The appointment took effect from 30 June 2017.

In the same year, he was presented the "Ten Outstanding CIO (Chief Information Officer) & IT Executive" Award by the CIO and IT Executive Association.



## 陳繼宇博士獲委任為太平紳士及 傑出CIO

CPCE祝賀學院資訊科技總監陳繼宇博士獲 香港特別行政區政府委任為太平紳士。是項 殊榮肯定了陳博士對本港資訊科技界的貢 獻,委任由2017年6月30日起生效。

同年,陳博士獲首席信息官及行政人員協會 頒發「十大傑出CIO(首席信息官)及IT行 政人員| 獎項。



Dr NG, Yut-ming 伍鋭明博士 Qualification Obtained 取得學銜 Doctor of Social Work Awarding Institution 頒發學銜院校 The Hong Kong Polytechnic University 香港理工大學

#### SPEED 專業進修學院



Dr FUNG, Samantha Sze-wan 馮詩韻博士 Qualification Obtained Doctor of Philosophy Awarding Institution 頒發學銜院校 The University of Hong Kong

香港大學



林抒揚博士 Qualification Obtained 取得學術 Doctor of Philosophy Awarding Institution 頒發學銜院校 City University of Hong Kong 香港城市大學



Dr LAM, Aris Yuk-chau 林玉秋博士 Qualification Obtained 取得學術 Doctor of Philosophy Awarding Institution 頒發學銜院核 Heriot-Watt University



Dr LO, Man-fung 魯文鋒博士 Qualification Obtained Doctor of Business Administration Awarding Institution 頒發學術院校 The University of Newcastle